



Hitec Power Protection

As a global supplier of Dynamic Uninterruptible Power Supply (UPS) systems, Hitec Power Protection has become an industry leader in providing power quality solutions to mission critical infrastructures and processes.

With over 60 years experience in the manufacturing and delivery of Dynamic UPS Systems Hitec is regarded as both innovator and technological leader in this field. Hitec has in excess of 2000 installations in over 60 countries and supporting more than 2500 Megawatt of critical processes and applications.

Asia Pacific is a significant market for Hitec Power Protection and with 600 installations, 3 regional offices, 12 regional partners and a brand new Asia Customer support center and Overhaul Facility in Taiwan, Hitec is perfectly positioned to provide quality, expert and timely support throughout Asia. Hitec offers a range of products and turn-key solutions to protect the world's most critical applications. With an unrivalled customer base of bluechip companies Hitec can clearly demonstrate its capability in Asia and beyond.

SOLUTION

With its high efficiency, low OPEX, small footprint and superior load handling capability the Hitec Dynamic UPS systems delivers the most versatile and environmentally conscious solution for the secure delivery of continuous power to critical applications.

The ability to deliver high-voltage or low-voltage power, to continually support both the electrical and mechanical loads and operate at ambient temperatures up to 50 degrees Celsius makes the Hitec Dynamic UPS ideally suited for the semiconductor industry. Hitec's new and award winning PowerPRO2700 is the culmination of our unrivalled experience and represents an evolution in Dynamic UPS technology. It is the most innovative, compact and efficient Dynamic UPS available and with its embedded smart functionality, enhanced user connectivity and low maintenance it offers extensive monitoring, increased uptime and an advanced condition based management capability that puts power firmly in your control.



Patrick Kok
Commercial Product Manager
T: +31 6 4600 5431
E: patrick.kok@hitec-ups.com



Johnny Wei
General Manager
T: +886 983 882 638
E: johnny.wei@hitec-ups.com



Kang Tzee Chang
Sales Manager - Southern APAC
T: +60 12 694 3898
E: kang.tzeechang@hitec-ups.com

作为动态不间断电源（UPS）系统的全球供应商，Hitec（海泰克）电源保护已经成为为关键任务基础设施和流程提供电力质量解决方案的行业领导者。

拥有超过60年的动态UPS系统制造和交付经验，Hitec（海泰克）被视为该领域的创新者和技术领导者。海泰克已经在60多个国家安装了2000多套设备，并支持超过2500兆瓦的关键工艺和应用。亚太地区是海泰克电源保护的重要市场，拥有600台装置、3个地区办事处、12个地区合作伙伴、一个全新的亚洲客户服务中心以及位于台湾的大修工厂，海泰克完美定位，为整个亚洲地区提供优质、专业和及时的支持。海泰克提供一系列产品和交钥匙全套解决方案，以保护全球最关键的应用行业。凭借无与伦比的蓝筹公司客户群，海泰克可以清楚地展示其在亚洲及其他地区的实力。

解决方案

凭借其高效率、低运营支出 OPEX、小占地面积和出色的负载处理能力，Hitec动态UPS系统为关键应用的持续供电提供了最通用和环保的解决方案。

提供高压或低压电力、持续支持电气和机械负载，并在高达50摄氏度的环境温度下运行的能力，使得Hitec动态UPS非常适合半导体行业。Hitec的最新获奖产品PowerPRO2700是我们无与伦比的经验的巅峰之作，代表了动态UPS技术的演进。这是目前市场上最具创新性、紧凑和高效率的动态UPS 凭借其嵌入式智能功能、增强的用户连接性和低维护成本，它提供广泛的监控、更长的正常运行时间以及先进的基于状态的管理功能，使电源处于您的牢牢掌控之下。



Contact

HITEC POWER PROTECTION
Bedrijvenpark Twente 40
7602 KB Almelo
The Netherlands

T: +31 (0)546 589 589
E: infor@hitec-ups.com

W: www.hitec-ups.com